
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL 
DEL DISTRICTE CENTRE  EL DIA  2 DE MAIG DE 2016.

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 2/2016. Ordinària 

Dia i hora: 5/2/2015 a les 19,00 hores

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Antonio Lorenzo Górriz

VICEPRESIDENT

Sr. Enric Nomdedéu Biosca

VOCALS

Representants grups polítics:

Sra. Cielo Leiros Otero                                       Grup Polític Municipal Ciutadans

Persones designades pels grups polítics municipals. 

Sra. Josefa Martí Julián Grup Polític  Municipal  Castelló  en 
Moviment

Sra Aurora Martínez Simó Grup Polític Municipal PSOE

Veïns designats per l’Alcaldia

Sr. Amado Tauste García 

Sr. Vicent Martínez Santamaría

Representants d’associacions de veïns. 

Sra. Teresa Folch Subirats AV Bisbe Climent i adjacents

Sra. Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre
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Sr. Raúl Arambul Ramos AV Trinitat Centre

Representants de les AMPA

Sr. Jesús Monforte Escriche AMPA CEIP Herrero

Sra. Manuela Martell Farnós IES Francesc Ribalta

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. María Madueño Muñoz

Sra. Balma Escuder Puig

Sra. Mª Carmen Prades Tena

Ordre del dia. 

1.- Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió del dia 1 de febrer de 
2016.

2.- Presa de possessió del senyor Raúl Arambul  Ramos, representant de l’Associació de 
Veïns Trinitat Centre

3.- Propostes del districte

4.- Despatx extraordinari

5.- Precs i preguntes
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Ajuntament de Castelló de la Plana

En la Sala de Plens de l'ajuntament, essent les 19 hores del dia 2 de maig de 
2016, sota la presidència del senyor Antonio Lorenzo Górriz, es reuneixen els senyors i 
senyores suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal del 
Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a 
donar fe de l’acte.

Una vegada comprovat el quòrum d’assistència, el president obri la sessió i, a 
continuació, es passen a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.  

1.- Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a les sessió del dia 
1 de febrer de 2016.

No  havent-se  presentat  objeccions,  les  actes  resulten  aprovades  per 
unanimitat.

2.- Presa de possessió del senyor Raúl Arambul Ramos, representant de 
l’Associació de Veïns Trinitat Centre.

Atenent  la  instància  presentada  en  el  Registre  General  Municipal  per 
l’Associació de Veïns Trinitat Centre en data 1 d’abril d’enguany, en què es comunica 
el canvi de representant d’aquesta entitat en el Consell  i  Junta de Districte Centre, 
pren possessió com a membre d’aquest Consell el senyor Raúl Arambul Ramos, que 
promet el seu càrrec.

3.- Propostes del districte

.- La secretària del districte llig l’escrit de resposta de la regidora Ali Brancal a la 
queixa  formulada  per  l’AMPA del  CEIP  Gaetà  Huguet  sobre  la  gestió  del  servei 
d’Escola Matinera i de Vesprada. El Sr. Monforte comenta que per part de l’AMPA es 
considera adequat el manteniment del servei a pesar que durant el període de la seua 
prestació  es  produïsquen  baixes.  El  senyor  Lorenzo  apunta  que  en  les  bases 
s’estableix  un mínim d’alumnes i  que resulta  difícil  definir  quin  nombre per  davall 
d’aquest mínim suposaria el cessament del servei. El Sr. Martínez proposa que aquest 
assumpte siga tractat en el Consell Municipal Escolar.

.-  Es comunica que ha sigut  reparat  el  bol·lard de la intersecció entre el  c/  
Campoamor  i el c/ Governador.

.-  A la pregunta de la Sra Salvador sobre el  funcionament dels bol·lards del 
carrer Major i la plaça Cardona Vives, el Sr. Nomdedéu contesta que obeeix a la idea 
d’optimitzar la regulació del  trànsit sense saturar el  carrer  Major.  La Sra Martí,  en 
aquest punt, es refereix al mal funcionament del bol·lard del carrer Cavallers cap a la 
plaça de les Aules.

.- En relació amb les queixes formulades pels veïns per l’excés de soroll  que 
provoquen  els  locals  d’oci  de  la  plaça  Hernán  Cortés,  es  comunica  que  s’està 
tramitant un expedient sobre aquest assumpte. 
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.- Es comunica la retirada del semàfor situat en el parc Ribalta. El Sr. Martínez 
insisteix en la necessitat de retirar el senyal de circulació referida al vehicles elèctrics. 
Així mateix, sol·licita la poda dels baladres del parc i que s’arreglen les reixes. El Sr.  
Nomdedéu recorda als presents la possibilitat d’apadrinar un arbre, i la consulta que 
s’està  realitzant  a  través  del  Portal de  Transparència  per  a  la  substitució  de  les 
palmeres del passeig Bonavista.

.- Els membres del Consell mostren la seua conformitat al rebaix del rastell de 
la vorera del c/ Catalunya cantonada amb el passeig Ribalta. En aquest punt, el Sr. 
Martínez  sol·licita  la  col·locació  d’un rebaix  en la  vorera  del  semàfor  ubicat  en  el 
passeig Morella, enfront de El Corte Inglés.  

.- El Sr. Lorenzo es refereix a la instància presentada per l’Associació de Veïns 
Trinitat  Centre,  relativa  als problemes plantejats  per  prostíbuls  que existixen en el 
carrer Enginyer Ballester. El Sr. Arambul refereix que el passat dia 8 de novembre es 
va entrevistar amb  l'alcaldessa per a tractar aquest assumpte. Assenyala que en els 
locals referits es produeixen situacions de maltractament físic i vexació a dones, que 
alguns casos podrien resultar menors d’edat. Denúncia el cinisme amb què els poders 
públics aborden aquesta qüestió. El Sr. Lorenzo apunta que l’exercici de la prostitució 
no  constitueix  delicte   en  l’actual  sistema  penal,  i  que  s’està  treballant  en  la 
regeneració  d’aquesta  zona  a  través  d’actuacions  administratives  com  ara  la 
revocació de les llicències dels locals d’aquest carrer que es troben tancats des de fa 
més d’un any,  la  realització en els  locals que romanen oberts  d’inspeccions de la 
Policia Local a fi de garantir el compliment de la normativa de caràcter administratiu 
relativa a nivells acústics, obtenció de permisos preceptius,.... Així mateix, indica que 
els distints cossos de policia actuen a fi de vetlar per la seguretat de les dones que 
exerceixen la prostitució en aquesta zona.

Tant el Sr. Arambul com la Sra. Roig sol·licita que s’actue sobre les vivendes 
d’aquest carrer que es troben perimetrades amb tanques. S’assenyala que aquestes 
tanques dificulten el  pas de persones amb mobilitat  reduïda, i  que una d’aquestes 
vivendes es troba “ocupada”.

4.- Despatx extraordinari

No hi ha assumptes.

5.- Precs i preguntes

La Sra. Roig sol·licita que es procedisca a la neteja de l’estàtua del passeig 
Ribalta situada enfront de la plaça de bous.

La  Sra.  Salvador  sol·licita  que s’agilitzen  els  tràmits  per  a  la  concessió  de 
permisos d’ocupació de la via pública.

La Sra. Martí sol·licita que les actes de la Junta de Districte Centre es remeten els 
membres del Consell. Així mateix, pregunta quan tindran lloc les dos sessions que el 
Consell  de Districte celebrarà amb caràcter públic.  El Sr.  Lorenzo respon que se li 
donarà resposta tan ràpidament com siga possible. 

La Sra. Folch pregunta si és necessari  sol·licitar autorització als veïns per a 
llançar línies de telèfon que afecten les seues façanes.
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Ajuntament de Castelló de la Plana

El Sr.  Monforte comenta l’èxit  del  programa “Pintaescola”  i  proposa la seua 
extensió a altres espais urbans. 

I sense haver-hi més assumptes que tractar, i essent les 20 hores, el president 
alça la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
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